
Hørsholm  Folkedanserforening

Referat  nr. 361 -  ordinær  generalforsamling  den 17. april 2024

Sted: Usserød  Skole,  kantinen

Tilstede:  Pia  Bech,  Finn  Larsen,  John  Jensen, Niels-Erik  Estrup  og Birgit  Tønnesen

I generalforsamlingen  deltog  28, heraf  24 stemmeberettigede.

Referat:  Niels-Erik  Estrup

Dagsorden  i henhold  til  Lovenes  § 4, stk.  5:

1.  Valg  af dirigent

2. Aflæggelse  af beretning

3. Forelæggelse  af  det  reviderede  regnskab

4. Forelæggelse  af  budget  og fastsættelse  af kontingent

5. Indkomne  forslag

6. Valg  af bestyreIsesmedIemmer  (jfr. Lovenes  § 6, stk. 5) og 2 bestyreIsessuppIeanter  (jvf.

Lovenes  § 6, stk. 6)

7. Valg  af  revisor  (jfr. Lovenes  § 7, stk. 6) og revisorsuppleant  (jfr. Lovenes  § 7, stk. 7)

8. Valg  af stående  udvalg  (jfr. Lovenes  § 9)

9. Valg  af  fanebærer

10. Eventuelt

Vedhæftet  materiale:

Valgliste  vedr.  ovennævnte  punkter  6-9. Personer  markeret  med  "  er på valg.

Årsrapport  2023  (Foreningens  årsregnskab)  følger  på mail  i næste  uge.

Ad  1 Valg  af  dirigent

Vill Plesner-Petersen  blev  valgt  til dirigent.  Han  konstaterede,  at såvel  indkaldelse

som  regnskab  var  udsendt  for  sent.  Som  følge  heraf  spurgte  han  forsamlingen,  om

nogen  af den  grund  ønskede  generalforsamlingen  udsat,  eller  om den  kunne

afholdes  nu. Da ingen  ønskede  den  udsat,  erklærede  dirigenten

generalforsamlingen  for  lovlig.  Dog  henstillede  dirigenten  til bestyrelsen,  at den

fremover  overholdt  de i lovene  angivne  frister.

Ad  2 Aflæggelse  af  beretning

Formanden,  Pia  Bech,  bød  velkommen  og glædede  sig over,  at vi er gode  til at

danse  og til at være  sociale  sammen.  Siden  sidste  generalforsamling  er tre  af

foreningens  medlemmer  døde:  Keld  Tachau,  Ane  Marie  Svendsen  og Ellen  Hartig,

hvilket  markeredes  med  I minuts  stilhed.

Pia Bech  mindede  om, at hun  ved  sidste  års  generalforsamling  havde  meddelt,  at

hun  ved  denne  generalforsamling  efter  6 år som  formand  ikke  ville  genopstille  og

samtidig  udtræde  af bestyrelsen.  I årets  løb  er der  kommet  7 nye  medlemmer,  og vi

har  holdt  4 gode,  vellykkede  fester  med  gennemsnitlig  63 deltagere  (nytår  46,

opvisning  50, høstfest  44 og juletræsfest  112).  25 deltog  i maj i det  meget

vellykkede  Nordisk  Venskabsbytræf  i Leksand.  Foreningen  var  repræsenteret  af
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medlemmer,  der  deltog  i Landsstævnet  i Sønderborg  i juli.  Ved  bestyrelsesmøderne

havde  vi drøftet  økonomi  og planlagt  møder  og fester.

Bestyrelsen  havde  besluttet  at indstille,  at kontingentet  forbliver  uændret;  men

entrå  til fester  er hævet,  og man  skal  selv  medbringe  service.

Vi bruger  de sociale  medier  til at gøre  opmærksom  på foreningen  og på

vore  arrangementer.  Ved  begravelser  indsamles  til blomster.  Vi stryger  i år

høstfesten  og markerer  i stedet  foreningens  65 års  fødselsdag  1 6/1 I med

legestue  med  Store  Danse.

Pia  rettede  en stor  tak  til Vill  Plesner-Petersen  som  instruktør  og til Peter  Eget

for  musik,  for  deres  indbyrdes  gode  samarbejde  og for  at de begge  har  sagt  ja til at

fortsætte  i næste  sæson.  Årets  fødselarer  blev  ønsket  til lykke,  og der  blev  mindet  om

Sommerdans  15/5  og 12/6.

Pia  takkede  medlemmerne  for  at møde  op til de ugentlige  danseaftener  og til

bestyrelsen  for  godt  samarbejde  og takkede  for  6 gode  år som  formand.

Dirigenten  spurgte,  om der  var  kommentarer  til formandens  beretning:

Jørgen:  'Stor  tak  til formanden  for  hendes  udadvendte  og favnende  væremåde',

Birgit  rettede  også  stor  ros  til Pia. Kirsten:  'l er  gode  til at tage  mod  nye

medlemmer'.  Vill:  'Rart  med  forening,  der  lytter  til musikken  og instruktøren  og med

mod  til prøve  nyt'.

Beretningen  blev  godkendt.

Ad  3 Forelæggelse  af  det  reviderede  regnskab

Kassereren,  John  Jensen,  forelagde  det  reviderede  regnskab,  der  i2023  udviste  et
overskud  på kr. 12.649,  mod  et overskud  i2022  på kr. 3.999.

De afholdte  arrangementer  havde  givet  et overskud  på kr. 7895,  hvilket  i høj grad

havde  medvirket  til det  pæne  overskud.

Dirigenten  ønskede  at høre  forsamlingens  holdning  til den  øgede  entrå.  Birgitte:  'Det

er generelt,  at entreen  stiger'.

Regnskabet  blev  godkendt.

Ad  4 Forelæggelse  af  budget  og  fastsættelse  af  kontingent

Der  er  ved  uændret  kontingent  budgetteret  med  et overskud  i2025  på kr. 7918.

Finn:  'Vigtigt  med  overskud,  så der  er noget  af  tære  af'. Birgitte:  'Der  er ikke

budgetteret  med  Venskabsbytræf  i 2025'.  John:  'Det  bør  balancere'.

Ad  51ndkomne  forslag

Ingen.

Ad  6 Valg  af  bestyrelsesmedlemmer  og  bestyrelsessuppleanter

Pia gjorde  opmærksom  på, at ved  en fejl  var  der  ikke  sat  " ved  Finn  Larsens  navn;

men  han  var  også  på valg  og villig  til genvalg.  Finn  blev  valgt.  Pia udbad  sig  forslag

til formandsposten:  dyb  tavshed...  Pia kunne  så røbe,  at bestyrelsen  havde  spurgt

Anne  Cecilie  Flemming  Elvers,  der  havde  indvilget  i at opstille  såfremt  ingen  andre

gjorde  det. Ved  håndsoprækning  kunne  dirigenten  konstatere,  at samtlige  24

stemmeberettigede  stemte  for  valg  af Anne,  der  hermed  var  enstemmigt  valgt.
Anne  var  forhindret  i at deltage,  da hun  var  på bryllupsrejse  i Japan.
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Birgit  Tønnesen  var  på valg  som suppleant  og var  villig  til genvalg.  Birgit blev

genvalgt.

Ad  7 Valg  af revisor  og revisorsuppleant

Per  Petersen  var  på valg  som revisor  og villig  til genvalg.  Per  blev  genvalgt.

Flemming  Dahl  Pedersen  var  på valg  som revisorsuppleant  og villig  til genvalg.

Flemming  blev  genvalgt.

Ad  8 Valg  af  stående  udvalg

Festudvalg:  Birgitte  Nielsen  var  på valg  til Festudvalget  og villig  til genvalg.

Birgitte  blev  genvalgt.

Dragtudvalg:  Birgitte  Nielsen  var  på valg  til Dragtudvalget  og villig  til genvalg.

Birgitte  blev  genvalgt.

Foreningsaftenudvalg:  Finn  Larsen  var  på valg  til Foreningsaftenudvalget  og
villig  til genvalg.  Finn  blev  genvalgt.

Ad  9 Valg  af  fanebærer

Charlotte  Schultze  Pedersen  meldte sig som kandidat til fanebærerposten.

Charlotte  blev  valgt.

Ad  10  Eventuelt

Flemming  Dahl  Pedersen  og Marlene  Schultze  Pedersen  afløser  Lars  Bech som
drikkevareansvarIige.  Der  blev  spurgt  om en træner  til et begynderbørnehold  fra
Nivå  Gymnastikforening,  der  skulle  danse  til båndmusik.  Pia svarede, at Nivå
Gymnastikforening  må rette  henvendelse  til bestyrelsen  i Hørsholm  Folkedanser-
forening.

Dirigenten  takkede  Pia Bech  for  hendes  formandsvirke  og afsluttede generaIforsamlingen.

"'i"b("(1'?(yT'\'4"'
Vill  Plesner-Petersen,  dirigent
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